
Jak na nás působí barvy
Už anglický vědec Sir Isaac Newton ve svém zkoumání  objevil fenomén, ve kterém když světlo
projde přes skleněný hranol, tento pouhý bezbarvý paprsek, který jinak nevidíme, se rozdělí do všech
nám známých viditelných barev. Další experimenty pak ukázaly, že tyto světelné efekty a barvy se
můžou vzájemně kombinovat.

Barvy a jejich symboliku lidé využívají tisíce let. Již staří Egypťané se zabývali jejich významem a
snažili se jim porozumět. Barvy jim pomáhaly v jejich složitých rituálech a jejich pomocí i léčili. I
starověké vyspělé národy věřily v jejich sílu. A v tom také zřejmě bude zčásti ukryté ono tajemství.
Oni věřili v jejich neskutečnou a úžasnou sílu.Dnes už naštěstí víme co taková ,,léčba" obnáší.     Je
všeobecně známo, že nejlepší léčbou je prevence a k té by měla patřit i práce s barvami. Jediným
problémem této, ale většinou i jiné alternativní medicíny je, že účinek si nedostaví okamžitě, ale až
po několika dnech nebo dokonce týdnech a člověk musí ten samý proces opakovat několikrát. Nejen
psychologové, velmi dobře ví, že barvy mají velký vliv na lidskou psychiku. Ovlivňují naše myšlení,
chování, nálady a v neposlední řadě též naše zdraví.

Stejně nám pak správná volba obrazu může napomoci při obchodní schůzce, přijímacím pohovoru, de
facto při jakémkoliv setkání s druhým člověkem. Říká se, že první pohled je vůbec nejdůležitější, a to
platí i u obrazu. Ponechme stranou, kolik je na tom pravdy a zda zvolit správný obraz, tedy ten se
správnými barvami. Zaměřte se na to jak na Vás obraz působí a co pociťujete při pohledu na něj.
Oblast lidské psychiky je možné ovlivnit barvami, které zvolíte.
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